No. GC0036-2015



专尼茨·萨提贝克夫先生来自 吉尔吉斯斯坦,自2015年6月 6日至6月20日在中国无锡参 加了由中华人民共和国农业部

与联合国粮食及农业组织共同主办、农业部国际交流服务中心与中国水产科学研究院淡水渔业研究中心共同承办的"中国人的",业国家及高加索地区水产饲料和种苗生产管理培训进"特发

This is to certify that **Mr. Kuanych Satybekov** from the **Kyrgyz Republic** has successfully completed "Regional Training Course on Production and Management of Aquafeed and Seed for Central Asian and Caucasus Region Countries Under SSC" from June 6th to June 20th, 2015 in Wuxi, sponsored by Ministry of Agriculture, P.R.China and FAO, organized by Center of International Cooperation Service, MOA, P.R.China and FFRC of CAFS, MOA, P.R.China.

Department of International Cooperation Ministry of Agriculture, P. R. China June 20th, 2015

十四

No. GC0036-2015



夸尼茨·萨提贝克夫先生来自 吉尔吉斯斯坦,自2015年6月 6日至6月20日在中国无锡参 加了由中华人民共和国农业部

与联合国粮食及农业组织共同主办、农业部国际交流服务中心与中国水产科学研究院淡水渔业研究中心共同承办的"中国水的"中国家及高加索地区水产饲料和种苗生产管理培训班"特发

二〇一五年六月二十日

This is to certify that **Mr. Kuanych Satybekov** from the **Kyrgyz Republic** has successfully completed "Regional Training Course on Production and Management of Aquafeed and Seed for Central Asian and Caucasus Region Countries Under SSC" from June 6th to June 20th, 2015 in Wuxi, sponsored by Ministry of Agriculture, P.R.China and FAO, organized by Center of International Cooperation Service, MOA, P.R.China and FFRC of CAFS, MOA, P.R.China.

Department of International Cooperation Ministry of Agriculture, P. R. China June 20th, 2015